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Dagordning styrelsemöte 28/4 - 2020 

§1  Mötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§2  Närvarande ledamöter 

David Matsson  

Erik Österberg 

Erik Purfürst 

Niclas Landström 

Erica Källberg 

Eliaz Utbult 

Natasha Mattsson Larsson 

Emmy Rylander 

Masis Vardanian 

Sebastian Torres 

Axel Halvarsson 

Rebecca Miller 

Robin Nappo 
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§3  Val av mötesordförande 

Erik Österberg väljs till mötets ordförande. 

 

§4  Val av mötets sekreterare 

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.  

 

§5  Val av justerare  

Erik Österberg och Erica Källberg väljs till mötets justerare.  

 

§6  Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställs.  

 

§7  Genomgång och uppföljning av föregående veckas mötesprotokoll 

Sekreterare (Erik Purfürst) går igenom förra veckans (28/4–20) protokoll.  

 

§8  Varvet runt  

Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo och Eliaz Utbult): Det har 

uppstått lite problematik med Bonsai (appen) då det kommer till återbetalningar 

av biljetter. Har börjat kolla på mat inför årsbalen. Auktionsverket har nu 

bekräftat att diplomeringsbanketten kommer kunna hållas där.  

 

Sekreterare: Har skött det löpande arbetet.  
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Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Alla 

samarbetsavtal är klara. En samarbetspartner vill ha en digital föreläsning 5/5. 

De kommer höra av sig inom kort för marknadsföring. 

 

Idrottsansvarig: Korpen skulle börjat denna veckan men har blivit framflyttad. 

Hade tänkt styra upp en internmatch (i fotboll) på onsdag.  

 

Kassör: Har skött det löpande arbetet.  

 

Kommunikation: Hemsidan är nästan klar. Har fått en offert från tryckeriet med 

priser för JF-kläderna för medlemmar.  

 

Chefredaktör: Har börjat planera nästa nummer av rättstrycket.  

 

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller):  Har 

varit på möte med institutionen (utbildningsutskottet) och kåren.  

Utbildningsutskottsmötet: Specialkursen i straff- och processrätt kommer 

troligtvis inte kunna hållas till hösten. Tentamina kommer skrivas på Disa. Dock 

kommer datorn inte låsas.  

Möte med kåren: Det diskuterades en del om ”speak up week”. Beslut angående 

höstens kurser kommer tas någon gång i maj (av institutionen).  
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Ordförande: Har skickat papper om att bli ansvarig utgivare för rättstrycket. Var 

på institutionsrådsmöte igår (se punkt 12 §).  

 

Vice ordförande: Har läst utvärderingarna från samtliga styrelseledamöterna. 

Återkommer med tider för de enskilda mötena (med varje styrelseledamot) nästa 

vecka.  

 

§9  Enkät 

Det finns en vilja att genomföra en enkät för att kartlägga hur studenterna 

upplever distansundervisningen. Institutionen har tänkt att det kan tas upp i 

kursutvärderingen. Det finns även en möjlighet att ha frågor angående detta i 

enkäten för ”speak up week”. Vidare såg institutionen positivt på att JF genomför 

en egen enkät angående distansundervisningen. Det tas även upp som förslag att 

kåren genomför enkäten.  

Styrelsen diskuterar. Styrelsen ställer sig positiv till att JF gör en egen enkät. 

Utbildningsansvariga tar på sig ansvaret att utforma enkäten.  

 

§10  Pris enkät 

Från transparensgruppen: Arbetsgruppen hade möte i fredags. Det bestämdes att 

det skulle genomföras en enkät för att utreda hur medlemmarna upplever JF. För 

att säkerställa att medlemmarna vill svara på enkäten förslås ett pris. Det förslås 

bland annat presentkort.  

Styrelsen diskuterar. Styrelsen kommer fram till att priset ska vara ett 

presentkort på 300kr hos Foodora.  
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§11  JF-fonden 

Denna punkt bordläggs tills vidare.  

 

§12  Information från institutionsrådsmöte 

Handelshögskolan inväntar beslut, från rektorn för GU, angående höstens kurser. 

Om det inte kommer något beslut, från rektorn för GU, kommer juridiska 

institutionens prefekt (Joachim Åhman) ta beslut.  

Notarietjänstantagningen: Det har väckts en viss frustration på institutionen 

angående Domstolsverkets beslut angående notarietjänstantagning. Även 

resterande juridiska fakulteter i landet är kritiska till Domstolsverkets beslut. Det 

finns bland annat en idé att man ska göra om betygssystemet till enbart U 

(underkänt) och G (godkänt).  

 

§13  Samarbete med institutionen rörande de nya till hösten 

Pernilla Marklund (från institutionen) har kontaktat styrelsen angående hur 

distansundervisningen kan tänkas påverka de nya studenterna. Det kan både 

uppstå problematik med det sociala och studierna då de nya studenterna inte kan 

träffas. Det föreslås att JF och Femjur ska genomför någon typ av samarbete för 

att underlätta för de nya studenterna med detta. Styrelsen ställer sig positiv till 

detta.  

 

§14  Övrigt 

Tid för styrelsemöten: Styrelsen diskuterar om styrelsemöten, i fortsättningen, 

ska genomföras på morgonen eller om det borde flyttas. Det diskuteras även om 

styrelsen vill ha möte varje vecka. Det bestäms att styrelsen ska fortsätta ha 

möten varje vecka och samma tid.  
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§15  Nästa möte  

Tisdag den 5/5 kl. 8:00-10:00.  

 

§16  Mötets avslutande  

Mötet förklaras avslutat.  


